
 

Referat fra ordinær generalforsamling d. 21-03-2019 
 
Fremmødte: nr. 5, 9, 11, 13, 15, 19, 27, 28, 35, 38 og 39 
 
Bestyrelsen bød velkommen til de fremmødte. 
 
Punkt 1: Valg af dirigent. 
Katja nr. 39 blev valgt 
Generalforsamlingen er rettidigt varslet og indkaldt. 
 
Punkt 2: Formandens beretning. 
Se beretning på hjemmesiden. www.gf-lykkesholm.dk 

Kommentarer: 

Jutta (nr. 35): Ændre så man ikke snakker om 2019 i beretning for 2018 

Brian (nr. 13): Vedrørende diverse fejl på veje i Lykkesholm. Kommunens vej. Reparation af ting via Greve 

kommune brug deres side/app til dette. Søg efter Rapport fra stedet (RFS) https://rapportfrastedet.dk 

Jutta (nr. 35): De 2 træer ved nummer 1. Hvad sker der med dem? Altså dem ved indkørsel til Lykkesholm. 

Der kontaktes evt. ny Gartner.  Joel har fjernet det træ der var gået ud. 

 

Punkt 3: Forelæggelse af regnskab til godkendelse.  
Regnskab blev fremlagt af kasseren. 
Kim (nr. 35): Egenkapitalen. Ikke brugt nok. Bestyrelsen: Skulle have været brugt på fællesarealerne. Men 

dette var desværre ikke muligt pga. manglende interesse fra nuværende gartner. 

Brian (nr. 13): Bestyrelsen holdning til kapitalen. Bestyrelsen: Vi vil gerne ned på 50000 hvis vi kunne få 

brug af vores midler. 

Kim (nr. 35): Teltet er ikke en del af sommerfesten så det må ikke købes via grundejerforeningen. 

Bestyrelsen: Vi syntes at det er ok at der indkøbes et telt til foreningen da sommerfesten jo holdes på 

foreningens vegne. Deltagelse af alle grundejere er jo muligt men desværre er deltagelsen ikke så høj. 

Johnny (nr. 38): Evt. et nyt telt til 10000,- Bestyrelsen: Hvis der er opbakning til dette så gør vi det gerne  

Formanden: Vi vil gerne hold fast på fælleskabet derfor bør vi holde fast i telt til sommerfesten for at styrke 

dette. 

Fremlagt budget godkendt: 10 

Fremlagt budget ikke godkendt: 2 

Regnskab godkendt. 

http://www.gf-lykkesholm.dk/
https://rapportfrastedet.dk/


Punkt 4 Forslag fra bestyrelsen.  

 Punkt 4.1: Budget 2019, herunder fastsættelse af kontingent 
 

Afstemning om budget 2019 samt forslag: 
 

Fremlagt budget godkendt: 10 

Fremlagt budget ikke godkendt: 2 

Regnskab godkendt. 
 

Ingen kommentarer til resultatet 
 

 Punkt 4.2: Vedtægtsændringer 

Der var ikke fremmødt nok parceller. Derfor skal der indkaldes til en ekstraordinær 

generalforsamling. 

Denne afholdes onsdag den 10 april 2019 kl. 19 i carporten i nr. 11 

Punkt 5: Forslag fra medlemmerne 

Forslag for nr. 39: Fældning af kommunes træer. 

Tilbud fra evt. gartner som er godkendt til at fælde træer.Tidligere forlagt for kommunen. Nyt 

tilsagn fra kommunen skal nok indhentes pga. lang tid siden der blev forespurgt. 

Joel: Kommunen og vores fælleskab for vores områder. 

Jutta: Ændring af Lykkesholm til privat vej? Kunne det være en mulighed?  

Kim: Grundejerforeningen burde tage fat i kommunen ang. Deres træer.  

Kamilla: Træer? Hvilke? 

Morten: Kan være at det er grundejeren der skal tage fat i det. 

Katja: Vil bestyrelsen evt. gerne betale for vores ønske via foreningen. 

Brian: Vi skal nok passe på at vi ikke bare selv betaler for alt fremover. 

Annette: Bestyrelsen evt. kontakte kommunen for at høre hvad vi gør med områderne. Kommunen 

kører rundt og laver en masse. Total renovering af området. 

Peter: Evt. brug app/side https://rapportfrastedet.dk  

Bestyrelsen: Vi vil gå en tur rundt i Lykkesholm og se på området og derefter tage fat i kommunen 

og høre hvad der kan gøres. 

Punkt 6: Valg til bestyrelsen 

 Punkt 6.1: Valg af kassere for 2 år 
Morten Kertesz, nr. 19 modtager genvalg 

Morten Kertesz nr. 19 blev genvalgt 
 

https://rapportfrastedet.dk/


 Punkt 6.2: Valg af bestyrelsesmedlem for 2 år 

Per Marker Leth, nr. 15 modtager genvalg 

Per Marker Leth nr. 15 blev genvalgt 

Punkt 7: Valg af 2 bestyrelsessuppleanter for 1 år 
Brian nr. 13 blev valgt 
Peter nr. 9 blev valgt 

 

Punkt 8: Valg af 1 revisor for 1 år 
Kim nr. 35 blev valgt 
 
Valg revisorsuppleant for 1 år 

Johnny nr. 38 blev valgt 
 

Punkt 9: Eventuelt 

a. Lykkesholm veje 

Johnny havde forespørgsel om reparation af Lykkesholms veje, kantsten og andet i 

området. 

Bestyrelsen:  Vi tager kontakt til kommunen og hører hvad der kan gøres. Ellers benyt APP til at 

informere kommunen om fejl. (https://rapportfrastedet.dk) 

b. Sommerfest 

Lene sætter sig i udvalget igen. Annette og Camilla er med på sidelinjen. 

Andet til eventuelt: 

Mødet sluttede kl. 18:52 

Formanden takkede for god fred og orden  

https://rapportfrastedet.dk/

